
 

 

 
 
 

Dagsorden/referat Skolebestyrelsesmøde 

Øster Snede Skole 

Sted: Personalerummet             Dato:    14/11-24                  Tid: 17.00-19.30 

Formål:  

At sikre et professionelt rum, hvor skolebestyrelsen og skolens ledelse i 

fællesskab har mulighed for at koordinere, sparre, reflektere, beslutte og 

dele viden om skolens drift og udvikling. 

Mødedeltagere: Niels, Jørgen, Louise, Peter, MG, HE, CC, MP 

Fraværende: Asle, Jørgen 

Referent:  CC 

Mødeleder/ordstyrer: Niels, formand for skolebestyrelsen 

Info: Skolen sørger for forplejning til mødet    Forbered: Læs dagsorden og evt. bilag. Nedsatte udvalg forbereder til fremlæggelse 

 

Emne 
Formål med punktet 

(- kort beskrivelse og status) 

Varighed 

(tid/min.) 

Beslutning  

(Noter/referat – hvad har vi drøftet og aftalt?) 

1.  a. Godkendelse af dagsorden 

b. Godkendelse af referat 

c. Forældreref./nyhedsbrev  

 

- Godkende 

- Godkende 

- Hvis behov – hvem tager noter 

og udsender kort nyhedsbrev 

med vigtigste pointer til øvrige 

forældre?  

2 a) godkendt 

b) godkendt 

c) - 

2 Nyt fra/siden sidst: 

a. Fmd/Næstfmd. 

 

b. Henvendelser til bestyrelsen 

 

c. Medarbejderrep. 

 

d.  Skolens ledelse 

 - Villumfonden - naturfagsområde 

 

e. Hedensted Kommune  

 - ny hjemmeside og kommunalt 

layout. 

- ny kommunal sundhedspolitik 

- Opdatere/ajourføre/information 

- Nyt siden sidst? 

- Henvendelser tilkendegives og  

tidsestimeres - behandles sidst på mødet. 

- Opdatere/informere om – aktuelle  

fokuspunkter i klasserne/på skolen? 

- Opdatere/informere om – aktuelle 

emner/processer/udviklingsfokus på 

skolen? 

- Nyt fra forvaltning/kommune? 

15  

a) ikke noget nyt 

b) ikke for nu 

c) Fagkurser i bl.a. matematik og dansk er afholdt. Der kommer flere 

kursus i den kommende tid. Generelt er personalet meget tilfredse 

med indholdet på disse kurser. 

d)  Vi har ansat en ny pædagogmedhjælper. Ben er 47 år og starter 25/11. 

MP har søgt om midler til morgensang bl.a. lyd og lys.  

Vi har fået del i Villumfonden, så Naturfagslokalet bliver frisket op.  

Dør direkte ud, overdækket areal, fliseareal, nye undervisningsmaterialer, 

vikardækning ved kurser.  

Rårup skole kommer på besøg i morgen kl. 10-12. De skal se vores 

valgfag. 

Tirsdag næste uge er der åbent hus / forældredag. Husk at reklamere for 

dagene noget før. 

https://villumfonden.dk/da/nyhed/ti-kommuner-faar-stoette-til-styrke-naturteknologi-undervisningen


 

 

 
 

Torsdag d. 28 november har vi juleklippedag og banko på skolen. Præmier: 

Popcorn film og sodavand er hovedpræmien.  

e) Haver til maver har politisk bevågenhed. Vi tænker selv i at etablere 

plantekasser mv. som eleverne kan være med til at bygge. F.eks. i valgfag 

og de praktiske fag. En lille artikel om Øster Snede Skole i nyhedsbrevet 

for læring i december måned. Hedensted Kommune har fået ny 

hjemmeside. Ny sundhedspolitik. Kryds Service som noget nyt i Hedensted 

Kommune. 

3 

● Nyt fra Elevrådet 

- Aktuelle tematikker og 

dagsordener i elevråd? 

2 Ikke noget nyt herfra. 

4 ● Evaluering af 

skolefesten  

 

- Evaluere og drøfte hvad der fungerede 

og hvad vi kan justere på ift.: Planlægning, 

aktiviteter, lotteri, kommunikation, praktisk 

afvikling, salg m.m. 

10 Til næste år vil vi bestille 4 farver lodder. Husk at bestille 1500 lodder mere 

til næste år. Vi holder fast ved at sælge lodder + klippekort i hallen. 

Kommunikere ud hvor lodder mm. kan købes i skolefest folderen.  

Godt at præmierne var i 3. kl. Åbne op i 3. kl. så folk kan se præmierne på 

forhånd. Separat seddel med de ekstra præmier, som kommer ind i sidste 

øjeblik. Godt med mulighed for at dække op i 2. kl. hvor der er mere ro. 

Flere i hallen og hjælpe med oprydning. Lyden og lyset i hallen er for dårlig. 

Skal vi som skole investere i noget selv? MP undersøger. 

Vi tænker videre i forhold til hvad vi vil bruge penge i forældreforeningen på 

med eleverne.  

5 ● Opfølgning 

skoleudviklingssamtale 

-Vi har afholdt skoleudviklingssamtale med 

forvaltningen. Opfølgende info.  

 Årlig samtale. Ledelsen, Niels og Peter var med. PLC-vejledere fra skolen 

er med. Tilsyn fra dagtilbud var med denne gang, i forhold til at være 

nysgerrig på hvordan man laver udviklingssamtaler i skoleregi. Som skole 

vil vi gerne udvikle vores samarbejde med børnehaven. Forvaltningen er 

generelt meget interesserede i det vi laver. 

Forslag om åbent hus dage på skolen for alle i lokalområdet. Det har vi haft 

før med god succes. 

6 ● Status vores 

skoleudviklingsprojekt 

- Kort info og status 15 Vi øver og gør erfaringer. MP og CC skal ud og formidle projektet til andre 

skoler. Vigtigt at understrege at vi hele bliver klogere på hvordan vi kan 

optimere og justere i projektet. Generelt kan vi sige at der er nysgerrighed 

på det vi gør i Øster Snede. 

 

7 ● Status muligt 

skovrejsningsprojekt 

-Seneste nyt vedr. skovrejsning øst for 

skolen 

 Mailkorrespondance er fremlagt.   



 

 

 
 

8 ● Principper – 

serviceeftersyn? 

- Principper for afholdelse 

af lejrskole, hytteture og 

ekskursioner 

- Når eleverne bliver 

syge/dårlige i skoletiden 

- Retningslinjer for brug af 

cykelhjelme 

- Principper for 

sponsorering 

     

 

- Ajourføre principper på hjemmesiden – 

hvilke trænger til opdatering?  

 

- Udvalgte principper 

godkendes/ajourføres (se bilag) 

20 Justeringer til vores principper: 

 

● Principper for afholdelse af lejrskole, hytteture og ekskursioner 

-Lejrskole afholdes som udgangspunkt på 5. og eller 6. 

kl. klassetrin. 

-Slette tidspunktet for afholdelse. 

-Undersøge prisen gælder de 75 kr. stadig?  

-Booking aftales med teknisk serviceleder.  

 

● Når elever bliver dårlige eller syge i skoletiden: 

-Slette den nederste del omkring at sende børn hjem 

efter idrætstøj.  

● Retningslinjer for brug af cykelhjelme: 

-Trafikveste tilføjes. 

● Principper for sponsorering. 

-Ingen justeringer 

 

Forslag fra Hanne : Når vi alligevel lejer Daneborg i 

Juelsminde. Kunne vi undersøge muligheden for at leje den hele 

ugen. Så kunne klasserne være der på skift. 3. kl. stadig med 

overnatning torsdag - fredag. 

9 ● Forældrehenvendelser    

10 ● Eventuelt  2               MP informerer om vores 1. årgang. Vi har fokus på 

klassen og forskellige tiltag er allerede sat i værk. Mandag er der 

indkaldt til forældremøde hvor MP og klassens team deltager. 

     

Punkter til næste møde: 16/12-24 


